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Yrkande angående – Motion av Kristina 

Bergman Alme (L) om ökat stöd efter 

vårdnadsöverflytt 

Förslag till beslut 
I kommunfullmäktige:  

1. Motionens första beslutssats bifalls. 
2. Motionens andra beslutssats anses besvarad.  

Yrkandet 
För Centerpartiet är det en självklarhet att alla barn har rätt till en trygg och säker 
uppväxt. Att, som motionären föreslår, utveckla och förbättra familjehemsverksamheten 
är en central del i socialförvaltningens uppgift. Motionären vill utreda 
familjehemsplacerade barns och familjehems syn på vårdnadsöverflytt för att på så sätt se 
ifall stödet till familjehemmen kan förbättras. Samtliga remissinstanser tillstyrker 
motionärens förslag. Socialförvaltning Centrum skriver bland annat att ”Förvaltningens 
bedömning är att frågan om fortsatt stöd vid vårdnadsöverflytt är angelägen fråga att 
utveckla. Det ligger också i linje med befintliga pågående statliga utredningar och 
studier”. 

Vi anser att den andra beslutssatsen i motionen (Kommunfullmäktige, baserat på 
utredningens resultat, fattar beslut om att bibehålla stöd till familjehem även efter 
vårdnadsöverflytt) ska anses besvarad.  
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